
El canvi del POUM a Rosamar, per Santa Cristina, benef icia

els ve�ns

Canosa i lÕalcaldessa, Lourdes Fuentes, ahir

defensant el conveni de Rosamar E.A.

LÕAjuntament de Santa Cristina va desmentir ahir algunes de les

af irmacions que des de la campanya de SOS Rosamar han bastit la

recollida dÕun miler de signatures contra la construcci� dÕun hotel a

la urbanitzaci�, en terme cristinenc, per� a cavall entre Sant Feliu i

Tossa. Per comen�ar, el cap de lÕequip redactor del nou pla

urban�stic (POUM), lÕarquitecte Xavier Canosa, va negar que es

tracti dÕun complex de 100 habitacions, com sÕha fet c�rrer, i va

sostenir que es tracta dÕun acord per aixecar dues edif icacions,

amb soterrani i una planta, Òamb una sala de convencions i una

cuina i 10 habitacionsÓ, a m�s de 64 places dÕaparcament

subterr�nies per donar servei al restaurant i el nou equipament

privat.

Canosa i lÕalcaldessa, Lourdes Fuentes, van defensar que el projecte no esgota les possibilitats dÕedif icaci� i

preveu cessions de s�l gratu�tes per a espais espor tius i la instalálaci� de la depuradora necess�ria per a la

urbanitzaci�.El consistori vol convocar els ve�ns de la urbanitzaci� aquest estiu per exposar-los els detalls del

conveni per construir els annexos al restaurant i esvair els ÒrumorsÓ, lÕexpressi� suau que van fer servir per titllar

la campanya dÕoposici�. Insisteixen que lÕacord tindr� poc impacte i estalviar� despeses als propietaris per

desencallar els d�f icits dÕuna urbanitzaci� pendent de recepcionar des que seÕn va aprovar el pla, al 1964, i que

ha vist com zones lliures i equipaments compromesos pels promotors han acabat privatitzats, va dir

lÕalcaldessa.
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